
Ciechanów, 28 marzec 2019 

 

Interpelacja do Prezydenta Miasta Ciechanów 

 

 

 Zwracam się z zapytaniem czy w Urzędzie Miasta Ciechanów ma być 

zainstalowany elektroniczny system kontroli czasu pracy pracowników przy 

użyciu kart, czy innego nośnika elektronicznego. 

Jeżeli tak to moje pytania są następujące: 

- ile będzie kosztowało wdrożenie takiego systemu  

- czemu ma on służyć  

- czy nie lepiej byłoby przeznaczyć te środki na inny cel np. na zakup zegarków 

dla seniorów. tak jak na poprzedniej sesji proponowała Pani Radna Magdalena  

Grelik-Grodecka 

 

 

 

 

             Andrzej Bayer 

       Radny Rady Miasta Ciechanów 

 

 

 

 

         



 


